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Saksliste  
 
Sak nr. Sakstittel  
107/2020 Spørsmål og interpellasjoner 

-       Spørsmål fra Vibeke Strøm-Fosse (MDG) angående  
         implementering av velferdsteknologi  i Andøy kommune 
 -       Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående Risøyhamn skole 
-  Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående trafikksikkerhet 

og vilt 
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Saksbehandler Arkivsaksnummer 
Greta Jacobsen 20/963 
 
 
Saksnr.  Utvalg Møtedato 
107/2020 Kommunestyret 12.10.2020 

 
 
Spørsmål fra Arne Robert Svendsen (MDG) angående plan for det gamle sykehjemmet. 
Spørsmål fra Kjell-Are Johansen (AP) om å ta imot flyktninger fra Moria. 
Spørsmål fra Yngve Laukslett (SP) angående dialysepasienter i Andøy kommune. 
Spørsmål fra Halvar Rønneberg (FRP) vedrørende scooterløyver og ny forskrift 
Spørsmål fra Halvar Rønneberg (FRP) angående Andøy som turistkommune 
Spørsmål fra Halvar Rønneberg (FRP) angående lokal forskrift og gebyr for hytteavfall 
Spørsmål fra Vibeke Strøm-Fosse (MDG) angående implementering av velferdsteknologi  i Andøy 
kommune 
Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående Risøyhamn skole 
Spørsmål fra Jitse Buitink (SV) angående trafikksikkerhet og vilt 
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SPØRSMÅL TIL ORDFØREREN I ANDØY KOMMUNE, KNUT NORDMO 

 

Vedrørende implementering av velferdsteknologi i Andøy kommune 

 

Høsten 2019 ble det satt av 1.250.000,-kr til velferdsteknologi i kommunen. Samtidig ble et prosjekt 
til en verdi av 125.000,- kr innen demens av sluttet. Det ble etterspurt en plan for utvikling og 
implementering av VT. For 4-5 år siden ble det avsatt en 40% stillingsressurs, sykepleier, til å 
utarbeide en rapport vedrørende dette. Den ble ferdig mot slutten av året i 2016. 

Jeg understreker hvor viktig det er for Andøy kommune å få i gang forskjellige tiltak innen  
velferdsteknologi. 

Hvor langt har kommunen kommet i dette arbeidet? 

Hvilke løsninger er valgt? 

Hvilke delmål/ mål er oppnådd? 

Hvor mange prosent av budsjettet er brukt? 

Hvor mange ansatte er det som er frikjøpt og som jobber med prosjektet? 

Miljøpartiet mener at svarene har betydning for å kunne beregne et så riktig budsjett som mulig, og 
for at kommunestyret skal kunne videreføre budsjettposten. 

 

 

 

 

MILJØPARTIET DE GRØNNE 

v/ Vibeke Strøm-Fosse 

 



                                                            Andøy         

Lokallag for Sosialistisk Venstreparti

i Andøy kommune i Nordland

Stiftet 10.03.1974

Til

Ordføreren i Andøy

SPØRSMÅL TIL KOMMUNESTYRETS MØTE 12.10.2020

SØRSMÅL OM VILTÅPKJØRSEL

Tirsdag 08.10 kjørte skolebussen på en elg i Risøyhamn. Ingen mennesker ble 
skadet denne gangen. I snitt er det 24 viltpåkjørsler hver dag i Norge. Påkjørslene 
bekymrer pendlere i kommunen. Media skriver lite om påkjørslene og de får liten 
plass i den offentlige debatten, dette medfører at folk er mindre bevisst. Andøy 
Kommune har en god viltforvaltning og betaler for denne i et interkommunalt 
samarbeid. Men påkjørslene må reduseres. Dette gjøres ikke med de 4 skiltene vi 
har i dag.

Spørsmål 

a) Vil ordføreren be viltforvaltningen om å melde påkjørsler i et offentlig og enkelt 
tilgjengelig medium slik som andre offentlige etater bruker i dag?

b) Vil ordføreren be om bedre skilting?

Andøy, 08.10.2020

Jitse Jonathan Buitinkngdomstrinnet og dets nedleggelse oppleves som en 
tilleggsbelastning for ansTil av ungdomstrinnet og dets nedleggelse oppleves som en 
tilleggsbelastning for ansatte,elever og befolkningen. Utredningen sender uheldige signaler og
oppfattes som utilbørlig press av 

Andøy, 25.02.2020

Jitse Jonathan Buitink
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                                                            Andøy         

Lokallag for Sosialistisk Venstreparti

i Andøy kommune i Nordland

Stiftet 10.03.1974

Til

Ordføreren i Andøy

SPØRSMÅL TIL KOMMUNESTYRETS MØTE 12.10.2020

UNGDOMSTRINNET VED RISØYHAMN SKOLE

Risøyhamn er rammet av en tragedie. Utredningen av ungdomstrinnet og dets 
nedleggelse oppleves som en tilleggsbelastning for ansatte,elever og befolkningen. 
Utredningen sender uheldige signaler og oppfattes som utilbørlig press av de berørte
parter.

Andøy SV stiller ordføreren følgende spørsmål

a) 
Vil ordføreren nytte anledningen til å berolige de berørte parter ved å si at 
utredningen avsluttes umiddelbart 

b) 
Hvis ja, kan ordføreren garantere at forslaget ikke stilles ved hver eneste 
budsjettbehandling

Andøy, 08.10.2020

Jitse Jonathan Buitinkngdomstrinnet og dets nedleggelse oppleves som en 
tilleggsbelastning for ansTil av ungdomstrinnet og dets nedleggelse oppleves som en 
tilleggsbelastning for ansatte,elever og befolkningen. Utredningen sender uheldige signaler og
oppfattes som utilbørlig press av de

Andøy, 25.02.2020

Jitse Jonathan Buitink
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